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Interpellation av Håkan Jörnehed (V) om ApoEx                                                                                  
 

Leverantören av läkemedel till Karolinska sjukhuset har bytts från Apoteket AB till privata 

ApoEx. Vi har fått uppgifter om att detta inneburit en stor ökning av avvikelser då livsviktiga 

läkemedel restats och inte levererats i tid. Det har vid flera tillfällen saknats essentiell och 

livsviktig vätsketerapi som behövs för att behandla svårt cirkulatoriskt instabila patienter som 

blöder mycket eller har svåra blodförgiftningar. Likaså har ApoEx misslyckats med att 

tillhandahålla viktiga narkosmedel som används för att kunna sedera patienter när de ligger 

intuberade i respiratorer. Detta ställer till stora problem på samtliga intensivvårdsenheter.  

Avvikelserna handlar bland annat om att ApoEx inte kan redogöra för sin egen lagerhållning 

och leveransförmåga och att ApoEx inte förstår vilka produkter som är utbytbara.  

 

 

 

Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt landstingsråd: 

 

 

 

1. Vilka rapporter om ApoEx har inkommit till HSNF? 

 

2. Vilka konkreta åtgärder kommer att tas för att komma tillrätta med den uppkomna 

situationen? 

 

3. Vilka möjligheter har landstinget att upphäva kontraktet och skriva ett direktavtal med 

Apoteket AB? 
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